
                                                                     

   

 

Zápis z 13. zasadnutia Koordinačnej platformy Rady 

vlády SR pre vedu, techniku a inovácie (ďalej aj „KP“) 

 

14. januára 2025, 13:00 -15:00 

Online 

 

13. zasadnutie KP bolo online zasadnutie, ktoré bolo zamerané na schvaľovanie Aktualizovanej 

súhrnnej správy z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+. Podklady na zasadnutie KP boli členom 

zaslané elektronicky dňa 07.01.2025, a to v nasledovnom rozsahu: 

 

• Program 

• Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ s vyhodnotenými 

pripomienkami z MPK 

Program 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia  

2. Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ 

3. Rôzne  

4. Záver  

 

 

 

 

 

 

 

  



                                                                     

   

 

Priebeh 13. zasadnutia KP 
 

Bod 1 – Otvorenie rokovania, overenie uznášaniaschopnosti KP 

Privítanie/otvorenie rokovania 

 

Predseda KP privítal členov a prizvaných hostí na 13. zasadnutí Koordinačnej platformy 

a poďakoval sa im za ich účasť.  
 

Predseda KP otvoril zasadnutie. 

 

• Program 13. zasadnutia bol zameraný na:  

Aktualizovanú súhrnnú správu z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ s vyhodnotenými 

pripomienkami z MPK. 

 

Overenie uznášaniaschopnosti Rady 

KP je uznášaniaschopná, ak je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých jej členov. 

 

Predseda KP uviedol, že na zasadnutí bolo prítomných 24 členov a konštatoval teda, že KP je 

uznášaniaschopná. Zároveň upozornil na nahrávanie celého zasadnutia za účelom zhotovenia 

zápisnice a oboznámenia neprítomných s obsahom a priebehom zasadnutia. 

 

Schvaľovanie programu 13. zasadnutia  

• Program zaslaný dňa 7.1.2025 členom. 

• Návrhy na doplnenie/zmenu programu neboli zo strany členov písomne predložené. 

 

Predseda KP vyzval na predloženie návrhov a následne zahájil hlasovanie o programe. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov KP 

 

Záver:  

Predseda KP konštatoval, že Program 13. zasadnutia bol jednoduchou väčšinou schválený bez 

pripomienok. 

 

Schvaľovanie overovateľa zápisnice  - návrh na overovateľa zápisnice bol p. Miroslav Baláž.  

 

Predseda KP zahájil hlasovanie. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov KP  

 

Záver:  



                                                                     

   

 

Predseda KP konštatoval, že p. Miroslav Baláž bol ako overovateľ zápisnice z 13. zasadnutia KP 

jednoduchou väčšinou schválený. 

 

 

Update od posledného zasadnutia: 

 

Predseda KP informoval členov, že najbližšie mimoriadne zasadnutie RVVTI sa uskutoční  28.01.2024 

prezenčne v priestoroch VAIA a jeho hlavnou náplňou bude schvaľovanie Súhrnnej správy stratégie 

inteligentnej špecializácie RIS3. Doplnil, že prvé riadne tohtoročné zasadnutie RVVTI sa uskutoční 

18.03.2024 a bude zamerané na schvaľovanie nového zákona o VVaI. 

 

Na záver členov požiadal o zaslanie návrhov tém do programu KP na rok 2025.   

 

 
Bod 2 – Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ 

Predseda KP otvoril druhý bod a odovzdal slovo poverenému riaditeľovi odboru priorít 

na Výskumnej a inovačnej autorite Ronaldovi Blaškovi. 

  

R. Blaško informoval, že predložený materiál prešiel medzirezortným pripomienkovým konaním, 

v ktorom bolo doručených 55 pripomienok, z toho 14 zásadných. Vyhodnotenie pripomienok bolo 

poslané členom KP. Nakoľko boli všetky pripomienky vyriešené konsenzuálne, nevznikla potreba 

pre rozporové konanie. R. Blaško ďalej informoval, že po schválení KP bude materiál predložený na 

rokovanie RVVTI.   

 

J. Michal predstavil obsah pripomienok, z ktorých väčšina bola doménovo špecifická. Špecifickú 

pozornosť venuje pripomienke MIRRI týkajúcej sa zvyšovaniu digitálnych zručností seniorov, ktorá 

bola z textu odstránená. 

Do diskusie vstúpili I. Liška (MIRRI) a G. Budinský (MIRRI), ktorí pripomienky považujú za relevantné, 

a ktoré nemajú vplyv na charakter dokumentu. 

R. Blaško v reakcii podporil cieľ zvyšovať digitálne zručnosti seniorov, no zároveň pripomenul, že 

spomenuté pripomienky viac spadajú do oblasti vzdelávania než VaV. 

J. Michal podporuje dôležitosť držať sa zamerania dokumentu. Takisto podporuje význam 

pripomienky, avšak nie v tejto fáze procesu. Ďalej prezentuje zmeny v dokumente po zapracovaní 

pripomienok. 

J. Michal ďalej vysvetlil zmeny v dokumente po MPK oproti pôvodnému materiálu:  

• V rámci domény 5 Potravinová konkurencieschopnosť a klimatická odolnosť došlo k 

upresneniu textácie týkajúcej sa nedostatočnej implementácie práva EÚ v oblasti ochrany 

prírody; 

• V rámci doložky vybraných vplyvov na rozpočet verejnej správy došlo k úprave textácie 

týkajúcej sa pozitívnych a negatívnych vplyvov, nakoľko z povahy materiálu dané vplyvy 

nie je možné predpokladať a vyčísliť; 



                                                                     

   

 

• V sprievodných dokumentoch k návrhu aktualizácie Súhrnnej správy došlo k zosúladeniu 

názvov v zmysle Zákona č. 575/2001 Z. z. Zákon o organizácii činnosti vlády a organizácii 

ústrednej štátnej správy (formálna úprava); 

• V uznesení k materiálu došlo k spresneniu spôsobu zapojenia pracovných skupín RIS3 do 

prípravy výziev s ohľadom na obmedzenie rizika konfliktu záujmov potenciálnych 

žiadateľov zapojených v pracovných skupinách k doménam. 

• V rámci slovníka pojmov došlo k úprave niektorých vybraných definícií, ktorých 

interpretáciu bolo možné upraviť na základe všeobecne platných a medzinárodne 

uznávaných zdrojov pre danú oblasť použitia; 

• V slovníku pojmov boli presunuté 3 definície pojmov do samostatnej časti: „všeobecné 

pojmy“, nakoľko neboli doménovo - špecifické a je ich možné aplikovať naprieč doménami. 

• V manažérskom zhrnutí došlo k zosúladeniu časti textu s textom uvedenom v uznesení 

k materiálu tak, aby došlo k zosúladeniu oboch dokumentov; 

• Vo vybraných doménach došlo k doplneniu relevantných medzinárodných a európskych 

partnerstiev, ktoré by mohli predstavovať významnú príležitosť pre slovenské subjekty; 

• Na vybraných miestach v dokumente došlo k rozšíreniu/aktualizácii dátových vstupov, 

ktoré súvisia s danou prioritnou oblasťou domény; 

• Na vybraných miestach v dokumente došlo k doplneniu textácie týkajúcej sa prepojenia 

STEP s doménami SK RIS3 2021+. 

 

Predseda KP otvoril diskusiu k  bodu 2 programu.   

 

M. Liška a J. Michal viedli diskusiu o odôvodnenosti odstránenia pripomienky zo strany MIRRI. J. 

Michal argumentuje, že aj po diskusii s gestorom domény Digitálna transformácia Slovenska, p. 

Kubicom sa ukázalo, že pripomienky nezvyšujú kvalitu materiálu. M. Liška argumentuje vyššou 

politickou dohodu na úrovni ŠT, na čo J. Michal reagoval tak, že dohoda nebola záväzná. Ďalej 

dopĺňa aj argumentáciu EK, ktorá tvrdí, že zdroje majú byť viac alokované na VaV. 

 

IA. Tóth sa spýtal na zapracovanie pripomienok MO SR a požiadal o zahrnutie zástupcu MO SR do 

domény Inovatívny priemysel pre 21. storočie. 

 

R. Blaško vysvetlil, že VAIA prizve zástupcov MO SR do pracovných skupín a vyhodnotenie ostatných 

pripomienok mu bude preposlané.  

 

R. Ševčík sa poďakoval za priebeh medzirezortného pripomienkového konania. 

 

M. Luptáčik uvažoval nad definíciou aplikovaného výskumu v texte a rozporoval jeho súčasnú 

definíciu. 

 

J. Michal vysvetlil, že sa jedná o definíciu OECD. 

 

Predseda KP zahájil hlasovanie o predloženom materiáli. 



                                                                     

   

 

 

Záver:  

Predseda KP konštatoval, že návrh Aktualizovanej súhrnnej správy z procesu EDP k stratégii SK 

RIS3 2021+ bol jednoduchou väčšinou schválený s výhradou jedného prítomného zástupcu za 

MIRRI (bez hlasovacieho práva). 

 

Bod 3 – Rôzne 

Predseda KP otvoril bod rôzne a vyzval prítomných na prednesenie príspevkov a návrhov. 

R. Blaško predniesol návrh, aby sa periodicita stretávania Koordinačnej platformy zmenila 

z mesačnej na dvojmesačnú.  

Predseda KP zahájil hlasovanie. 

Záver:  

Predseda KP konštatoval, že návrh na zmenu periodicity stretávania KP bol  jednoduchou 

väčšinou schválený. 

Bod 4 – Záver  

Predseda KP sa poďakoval prítomným za podnetné návrhy a spoluprácu.  

 

 

 

 


